
Zapisnik i odluke 
Izborne skupštine Saveza 

održane 16. svibnja 2012. u Zagrebu, 
u dvorani Zagreb Doma sportova,  Trg  K. Ćosića 11, od 18.00 do 20.30 h 

 
 
 
 
Nazočni: 

 
Izočni: 
BK Ružmarinka. 
 
Također nazočni: Ratko Cvetnić (tajnik Saveza), Igor Kraljić, Staša Poznanović, Ivan Puzjak, Leo 
Zdenjak 
 
Predsjednica Saveza Petrinović Zekan (PPZ) pozdravila je nazočne i pročitala dnevni red.  
 
1. Izbor Verifikacijskoga odbora 
1.1 Izbor 
PPZ predložila je u Verifikacijski odbor skupštinare Pokorni, Grubić Sutara (SGS) i Hoelblinga, no 
kako je Grubić Sutara među kandidatima za odbornike te ne može biti u odboru, PPZ predložila je 
Luku Zdenjaka. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
1.2 Izvještaj o kvorumu 
SGS izvijestila je da je nazočno 15 od 19 skupštinara, što čini kvorum, uz natpolovičnu većinu od 8 
glasova. Dvotrećinsku većinu svih skupštinara čini 13 što znači da skupština može odlučivati o svim 
pitanjima unutar svojih ovlaštenja. 
 
1.3 Usvajanje dnevnoga reda 
Predsjednik HBK Max Igor Kraljić (IK) tražio je dopunu dnevnoga reda prigovorom kluba na tajnika 
Cvetnića (TC) te zatražio da se ta točka stavi na dnevni red prije izbora dužnosnika. PPZ objasnila je 
da je predlaganje ili odbijanje dopuna statutarno sasvim u njenoj nadležnosti, a TC je pojasnio da 
sukladno Poslovniku Saveza (točka 4.2.4) stegovne mjere dolaze na red nakon izbora dužnosnika. 
Ujedno je podsjetio da je po Statutu Skupština tek trećestupanjsko stegovno tijelo dok su prvi i drugi  
stupanj u nadležnosti Upravnog odbora (Statut 4.3.4 i 5.2), no izjavio je da je suglasan s time da se 
njegov slučaj odmah preda skupštini. PPZ potom je predložila je da se dopuna HBK Maxa stavi pod 
točku Razno. 
 
Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2. Glasovanje o stanju članstva 
PPZ ukratko je predstavila točku, a TC podsjetio da je, nakon što BK Max i BK Ružmarinka već 
godinama ne pokazuju nikakav natjecateljski ni vidljiv administrativni život UO jednoglasno predložio 
da se ova točka stavi na dnevni red skupštine. Potom je PPZ stavila na glasovanje prijedlog da se BK 
Max i BK Ružmarinka brišu iz članstva Saveza. 
 
Nije prihvaćeno (prijedlog nije dobio potrebnu dvotrećinsku većinu svih skupštinara). 
 

BK Max Ljerka Đuretić 
BK Medvedgrad 1998 Zvonimir Hoelbling, Staša Poznanović 
BK Nika Ivanka Pokorni, Petra Bručić 
BK Purger Zlatko Šavor 
BK Silent Šime Zekan, Luka Zdenjak 
BK Stella Ines Krpan, Mišel Mihetec 
BK Zagreb Maksimir Silvio Jurčić, Ana Rončević 
HBK Max Melanija Grubić Sutara, Renato Tandara 
Predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan 



Obzirom da nije došlo do promjene broja članova Saveza, te se kvorum nije promijenio točka 2.1 
Izvješće o kvorumu otpala je iz dnevnoga reda. 
 
3. Ovjera Zapisnika i odluka godišnje skupštine Saveza 2012. 
PPZ podsjetila je na objavu ovoga akta te predložila ovjeru. Skupštinar Zlatko Šavor (SŠ) dao je 
prigovor na tvrdnju iz točke 4.1 zapisnika prema kojoj je skupštinar Miškulin izjavio da je u svojstvu 
direktora HBS-a glavnu tajnicu HBS-a Šavor usmeno izvijestio da prihvaća kompenzaciju članarine 
ZBS-a. SŠ je u ime odsutne glavne tajnice HBS-a izjavio da ta Miškulinova tvrdnja nije istinita. PPZ je 
potom predložila da se zapisnik i odluke ovjere te da konstatacija SŠ-a uđe u zapisnik ove sjednice. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 
 
4. Usvajanje Izvješća za OC 2008-12. 
PPZ i TC dali su kratki pregled najvažnijih stavki napomenuvši i osnovni problem u izreadi dokumenta 
– HBS još uvijek nema nikakv plan ni za tekuću godinu, a kamo li za OC, pa je i Savez svoje 
dokumente morao raditi na osnovu pretpostavki i nepostojanja izvješća, istaknuvši da je ovo bio ciklus 
u kojem su ostvareni dosad nesumnjivo najveći rezultati hrvatskih badmintonaša među kojima se ističu 
dvije bronce para Đurkinjak-Hoelbling na Evropskome kupu. TC dopunio je izvješće statističkim 
podatcima, ostvarenim kategorizacijama i financijskom dinamikom u Savezu istaknuvši nelogičnost da 
proračun Saveza pada kako rezultati rastu. To je posljedica odstupanja gradskog sporta od vlastitih 
kriterija, sproveden u interesu profesionalnog sporta, čemu su se tijekom ciklusa usprotivili mnogi 
manji savezi, tako i naš. U raspravi SŠ napomenuo je da je potrebno ovo izvješće nadopuniti 
rezultatima ostvarenim u EJK 2011-12., te dati komentar na poimenično navedene igrače iz plana za 
OC, a koji su u međuvremenu napustili natjecateljski badminton. PPZ je potom predložila da se 
izvješće s ovim nadopunama usvoji. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 
 
5. Prijedlog plana rada Saveza za 2012. 
PPZ i TC dali su kratki pregled najvažnijih stavki napomenuvši i osnovni problem u izradi dokumenta – 
HBS još uvijek nema nikakav plan ni za tekuću godinu, a kamo li za OC, pa je i Savez svoje 
dokumente morao raditi na osnovu pretpostavki i nepostojanja nacionalnoga plana. U kraćoj raspravi 
PPZ je objasnila i stanje s planiranim trenerskim tečajem u HOA-i za koji je Savez HBS-u ponudio 
punu provedbenu logistiku, ali nije dobio odgovor na tu ponudu. Potom je PPZ predložila da se plan s 
usvoji. 
 
Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 
 
6. Izbor dužnosnika Saveza 
6.1 Izvješće Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura. 
Nakon pregleda kandidatura Verifikacijski odbor izvijestio je da su sve pristigle kandidature - i to: 
- 2 za predsjednika Saveza; 
- 1 za tajnika Saveza 
- 5 kandidatura za 6 članova Upravnoga odbora, 
- valjane. Potom se pristupilo glasovanju. 
 
6.2 Izbor uprave Saveza za olimpijski ciklus 2012-2016.  
Nakon prebrojavanja glasova Verifikacijski odbor je proglasio rezultate izbora: 

- za predsjednika Saveza: L. Petrinović Zekan 10 glasova; I. Krpan 2 glasa; 3 nevažeća glasa; 
- ta tajnika Saveza: R. Cvetnić 12 glasova za; 2 protiv, 1 nevažeći; 
- za odbornike Saveza: S. Jurčić 14 glasova; Š. Zekan 13 glasova, M. Grubić Sutara 11 

glasova; M. Mihetec 10 glasova; R. Tandara 8 glasova.  
Rezultati su popraćeni pljeskom. 
 
(Odluka 4). 
 
Skupštinarka Krpan napustila je sjednicu no time se natpolovična većina nije promijenila (8 glasova).  
 
7. Stegovna prijava HBK Max protiv tajnika Saveza 



IK obrazložio je prijavu u kojoj optužuje TC-a da od lipnja 2011. „na nezakonit i nemoralan način“ 
osporava stečenu diplomu trenera Puzjaka i time njegovo pravo na rad. TC je odgovorio da ni po kojoj 
svojoj funkciji ne može nikome priječiti pravo na rad, niti kao predstavnik jedne udruge može utjecati 
na kadrovske poslove u drugoj pravnoj udruzi. Podsjetio je da je jedini službeni upit kluba u vezi 
zaposlenja trenera Puzjaka bio postavljen Upravnom odboru prije dvije godine, a na njega je UO 
odgovorio na 14. sjednici, održanoj 25. svibnja 2010. i zadužio TC-a da odgovor prenese klubu. Sve to 
jasno stoji u zapisniku sjednice koji je svo vrijeme dostupan na službenom webu Saveza. Prilikom 
nedavnih ponovnih upita kluba vezanih uz istu temu TC ponovio je te odgovore UO-a i ne vidi koja je u 
tome njegova krivica. U daljnjem tijeku rasprava se koncentrirala na mogućnost, potrebu i varijante 
priznavanja diplome WBC-a, a u nastavku u kojem su se u raspravu uključili gotovo svi prisutni sve je 
manje bilo razvidno koji je tema rasprave i koji bi mogli biti njeni zaključci. Obzirom da je i ZŠS pisano 
zatražio očitovanje Saveza o tome problemu skupštinar Tandara predložio je da Upravni odbor 
razmotri sve navedene mogućnosti, prikupi relevantne činjenice i dade svoje očitovanje.  
 
PPZ na to je zaključila skupštinsku sjednicu. 
 
 
Odluke: 
 

1. Ovjeravaju se zapisnik i odluke Godišnje skupštine Saveza 2012. godine. 
 
2. Izvješće o radu Saveza za OC 2008-12. usvaja se sa sljedećim dopunama: 
- u rubrici 2.1 navođenje igrača koji su u OC prestali s natjecateljskim badmintonom, a bili su 
navedeni kao članovi jedne od selekcija; 
- u rubrici 2.2.1 nadopuna rezultatima u EJK-u - Ivan Tucaković i Lucija Vlah koji su ostvarili peto 
mjesto u konkurenciji pojedinaca odnosno ženskih parova. Te 8. mjesto Tucakovića i Špoljarca u 
muškim parovima. 

 
3. Usvaja Plan rada Saveza za olimpijski ciklus 2012-16.  

 
4. Upravu Saveza u mandatnom razdoblju od 1. srpnja 2012. do 30. lipnja 2016. činit će: 
- predsjednica Saveza Lidija Petrinović Zekan; 
- tajnik Saveza Ratko Cvetnić; 
- članovi Upravnoga odbora Saveza Silvio Jurčić, Mišel Mihetec, Melanija Grubić Sutara, 

Renato Tandara, Šime Zekan, uz jedno nepopunjeno mjesto. 
 

 
 
 

 
Zapisničar  
Ratko Cvetnić 

Predsjednica Saveza 
Dr. sc. Lidija Petrinović Zekan 

 


